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Hoi

van Dienst Testen net gesproken. Zij heeft het voorstel vanEER isteren gekregen en snapt ook niet zo goed
waar dit vandaan komt. Ze heeft dezelfde vragen die wij hebben.

We zijn het erover eens dat je onderscheid moet maken tussen continue monitoring en onderzoek.

Onderzoeksvragen horen niet bij de Dienst Testen en zo'n onderzoek als dat vanBEXou altijd in overleg met RIVM

uitgewerkt moeten worden.

IEE -- Bx wat betreft toevoegen van Ct waardes aan CoronIT. Daar wordt binnen DT wel over gesproken
dus misschien komt dat er (voor de labs die Ct bepalen) denkt ook dat het in specifieke gevallen op te

vragen zou kunnen zijn. Dat zou misschien ook helpen bij jullie vragen.

Voor continue monitoring lopen er een aantal zaken

« Wanneer DT verschillen ziet tussen PCR en snheltetsen gaan ze eerst kijken of er een logische verklaring is

(bv andere doelgroep, mensen op een ander tijdstip in hun klachten etc). Als dat niet zo is zou het protocol in

moeten gaan om dubbel te testen. Dat protocol is er en kan gedeeld worden. Het lab verbonden aan de

teststraat zou dit prima zelf kunnen doen maar kan natuurlijk altijd vragen stellen aan DT en RIVM. Dit moet

volgens [EE gaan lopen. Zwolle zou dan gewoon dubbel moeten gaan draaien buiten een onderzoek om.

Verder lopen de volgende acties

« Op 3 lokaties (Utrecht, Breda, Rotterdam) kunnen nieuwe zaken gevalideerd worden (bv type wat etc)
¢ Er zullen rondzendingen geregeld worden.

Groet, IRE


